
PROTOKÓŁ
z obrad XI Sesji VI kadencji  Rady Miejskiej w Brześciu Kujawskim odbytej

dnia 27 października 2011r.
Porządek obrad:
1. Otwarcie obrad XI Sesji VI Kadencji Rady Miejskiej w Brześciu Kujawskim.
- stwierdzenie quorum
- przedstawienie i przyjęcie porządku obrad.
2. Przyjęcie protokołu z obrad IX i X Nadzwyczajnej Sesji VI Kadencji Rady Miejskiej w 
Brześciu Kujawskim.
3. Przedstawienie informacji Burmistrza Brześcia Kujawskiego dotyczącej prac między 
sesjami Rady Miejskiej.
4. Przedstawienie Informacji Burmistrza Brześcia Kujawskiego dotyczącej oświadczeń 
majątkowych: zastępcy burmistrza, sekretarza gminy, kierowników jednostki organizacyjnej 
gminy, osób zarządzających i członków organu zarządzającego gminną osobą prawną oraz 
osób wydających decyzje administracyjne w imieniu burmistrza za 2010r.
5. Przedstawienie Informacji Przewodniczącego Rady Miejskiej dotyczącej oświadczeń 
majątkowych radnych Rady Miejskiej w Brześciu Kujawskim za 2010r.
6. Omówienie i przyjęcie   uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2011r. 

7. Omówienie i przyjęcie  uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej 
Gminy Brześć Kujawski na lata 2011-2020.

8. Omówienie i przyjęcie  uchwały w sprawie ustalenia regulaminu głosowania w wyborach 
ławników do sądów powszechnych.
9. Omówienie i przyjęcie  uchwały w sprawie wyboru ławników.

a)  opinia Zespołu ds. zaopiniowania kandydatów na ławników;

b) powołanie Komisji Skrutacyjnej;

c) wybór ławników do Sądu Okręgowego;

d) wybór ławników do Sądu Rejonowego;

e) przyjęcie uchwały w sprawie wyboru ławników.

10. Omówienie i przyjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia wzorów 
formularzy informacji i deklaracji podatkowych. 
11. Interpelacje i zapytania.

12. Wolne wnioski.

13. Zakończenie obrad XI Sesji VI Kadencji Rady Miejskiej w Brześciu Kujawskim.

Ad 1.Otwarcie obrad XI Sesji VI Kadencji Rady Miejskiej w Brześciu Kujawskim.
- stwierdzenie quorum
- przedstawienie i przyjęcie porządku obrad.
Otwarcia  obrad  XI  Sesji  VI  kadencji  Rady  Miejskiej  w  Brześciu  Kujawskim  dokonał 
Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Marek Golasiński, informując, że w obradach uczestniczy  14 
radnych (lista obecności w załączeniu).
Ponadto obecni byli:
Burmistrz Brześcia Kujawskiego – Pan Wojciech Zawidzki:
Zastępca Burmistrza – Pan Paweł Małas;
Skarbnik Gminy – Pani Joanna Wojtczak;
Sekretarz Gminy – Pan Leszek Ołdyński;
Dyrektor  Zakładu Usług Komunalnych – Pan  Waldemar Kamiński;



Radca Prawny – Pan Wojciech Borkowski;
Kierownicy jednostek organizacyjnych;
Sołtysi;
Pozostali goście.
Przewodniczący RM   przedstawił  porządek  obrad. Przewodniczący poinformował  Radnych,  że 
Burmistrz  Brześcia Kujawskiego wystąpił  z  wnioskiem o poszerzenie porządku obrad   o punkt 
dotyczący „Omówienie i  przyjęcie uchwały zmieniającej  Uchwałę Nr X/78/11 Rady Miejskiej”. 
Przewodniczący   poprosił Burmistrza o uzasadnienie wprowadzenia tego punktu.
Burmistrz Wojciech Zawidzki wskazał że wprowadzenie w/w projektu uchwały wynika z potrzeby 
doprecyzowania podjętej wcześniej uchwały dotyczącej zawarcia porozumienia z gminą miastem 
Włocławek.
Sekretarz  Gminy Leszek  Ołdyński  dopowiedział,  że  zmiana  ta  wynika  z  uzgodnień   z  Gminą 
Miastem  Włocławek w kwestii   doprecyzowania nazwy powierzonego zadania.  W poprzedniej 
uchwale było wpisane to jako prowadzenie transportu a zdaniem prawników z Biura Prawnego UM 
we  Włocławku  należało  ująć  pojęcia  jako  organizowanie  transportu.  W  obecnej  uchwale  jest 
zapisane jako powierzone zadanie zgodnie  z art. 7  ustawy o publicznym transporcie drogowym. 

Porządek  wraz ze zgłoszoną poprawką został przyjęty czternastoma   głosami „za” , przy 
braku głosów „wstrzymujących się” i braku głosów „przeciwnych”.

Ad 2. Przyjęcie protokołu z obrad IX i X Nadzwyczajnej  Sesji VI Kadencji Rady Miejskiej w 
Brześciu Kujawskim.  

    
Rada Miejska czternastoma   głosami „za”, przy braku głosów „wstrzymujących się”

 i  braku głosów „przeciwnych” przyjęła protokoły
z obrad IX i X Nadzwyczajnej Sesji VI kadencji Rady Miejskiej.

 Ad 3. Przedstawienie informacji Burmistrza Brześcia Kujawskiego dotyczącej prac między 
sesjami Rady Miejskiej.
Burmistrz Brześcia Kujawskiego Wojciech Zawidzki przedstawił zadania, które były realizowane 
między obradami Sesji Rady Miejskiej. Dotyczyło to   realizacji wykonywanych inwestycji. m.in. 
rozpoczęcia  inwestycji  na  Falborku;  -  przeprowadzenia  i  rozstrzygnięcia  przetargu  na 
doprowadzenie kanalizacji do strefy gospodarczej Pikutkowo – Machancz;  wstępny odbiór drogi 
Kuczyna – Krowice z RPO; - rozpoczęcie kanalizacji w miejscowości Machnacz; - odbiór boiska w 
ramach  RPO  w  miejscowości  Wieniec;   uruchomienie  miejscowego  planu  dotyczącego  m. 
Pikutkowo; - rozpoczęcie wyłaniania rzeczoznawcy na dokonanie  pierwszej opłaty planistycznej ze 
sprzedaży gruntów  pod  Firmę  „Raben”;   odbiór  innych  drobnych  inwestycji;   wszystkie  inne, 
bieżące  sprawy należące do Burmistrza i pracowników Urzędu.

Ad 4. Przedstawienie  Informacji  Burmistrza Brześcia  Kujawskiego dotyczącej  oświadczeń 
majątkowych: zastępcy burmistrza, sekretarza gminy, kierowników jednostki organizacyjnej 
gminy, osób zarządzających i członków organu zarządzającego gminną osobą prawną oraz 
osób wydających decyzje administracyjne w imieniu burmistrza za 2010r.
Burmistrz W. Zawidzki przedstawił, że po przeanalizowaniu i po dokonaniu analizy oświadczeń 
majątkowych 16 pracowników Urzędu, zostały one złożone w terminie,  ale stwierdzono drobne 
uchybienia, które zostały przedstawione pracownikom. 
Ad 5. Przedstawienie Informacji  Przewodniczącego Rady Miejskiej  dotyczącej  oświadczeń 
majątkowych radnych Rady Miejskiej w Brześciu Kujawskim za 2010r.
Z informacji  Przewodniczącego  RM   Marka  Golasińskiego  wynika,  że   oświadczenia  zostały 
złożone przez wszystkie zobowiązane do tego osoby i w wymaganym ustawą  terminie. Wystąpiły 
drobne  uchybienia polegające m.in. na braku określenia przynależności majątkowej, nie podaniu 



wartości posiadanych gospodarstw, marek i wartości posiadanych  przez radnych  będący rolnikami 
i marki, modelu, roku produkcji posiadanych ciągników i maszyn rolniczych. W związku z tym 
zwrócono   uwagę aby przy wypełnianiu   oświadczeń uwzględnione  zostały uwagi  zawarte  w 
drukach oświadczeń i  przy poszczególnych punktach oświadczenia.   Przewodniczący dodał,   że 
zgodnie z ustawą o samorządzie gminnym  oświadczenia majątkowe zostały przesłane do Urzędu 
Skarbowego, który także dokonał ich analizy nie stwierdzając istotnych uchybień. 

Ad 6. Omówienie i przyjęcie   uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2011r. 
Omówienia projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2011 dokonała Pani  Joanna 
Wojtczak – Skarbnik Gminy wskazując, że ogólna kwota dochodów i wydatków nie uległa zmianie. 
Po stronie dochodów nastąpiły zmiany w związku ze zmianą klasyfikacji budżetowej. Na stronie 
wydatkowej  jest  to  przeniesienie  budowy  oświetlenia  w  Redczu  Krukowym  realizowanego  z 
Funduszu Sołeckiego. Zwiększenie planu wydatków na inwestycji  „Realizacja dużej kanalizacji 
czteroletniej”  ze  względu na  to,  że  musimy pokryć  ze  swojego budżetu  1% VAT- u,  który się 
zwiększył od tego roku. Załącznik inwestycyjny wskazuje gdzie nastąpiły zmiany, że np. budowa 
tego  oświetlenia  nie  jest  inwestycją  a  wydatkiem  bieżącym.  Natomiast  na  uporządkowanie 
gospodarki  ściekowej  LGD ”Dorzecza  „Zgłowiączki”  jest  zwiększona  kwota  34.600,-  z  czego 
31.500,- jest zabrane z tej samej inwestycji tylko z innych środków i 3.100,- dołożone  z podatku 
VAT.  W  Związku  z  tymi  zmianami  nastąpiła  zmiana  w  Wieloletniej  Prognozie  Finansowej  , 
ponieważ  ogólny koszt  inwestycji  należało  zwiększyć  o  te  3.000,-  a  także  uaktualnić  wydatki 
bieżące i majątkowe ze względu na te przesunięcia.

Po rozpatrzeniu projektu uchwały  przystąpiono do głosowania.
Rada Miejska przyjęła czternastoma głosami „za”, przy braku głosów „wstrzymującym się” 

i  braku głosów „przeciwnych” uchwałę w sprawie zmian w budżecie gminy na 2011r. 

Ad 7.Omówienie i przyjęcie  uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej 
Gminy Brześć Kujawski na lata 2011-2020.
Przewodniczący obrad poprosił  o  dyskusję w sprawie ww. projektu uchwały.  Radni  nie  wnieśli 
żadnych uwag do przedmiotowej uchwały, wobec tego przystąpiono do głosowania.

Po rozpatrzeniu projektu uchwały  przystąpiono do głosowania.
Rada Miejska przyjęła trzynastoma głosami „za”,przy jednym głosie „wstrzymującym się” 

i  braku głosów „przeciwnych” uchwałę w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie 
Finansowej Gminy Brześć Kujawski na lata 2011-2020.

Ad  8.  Omówienie  i  przyjęcie   uchwały  w  sprawie  ustalenia  regulaminu  głosowania  w 
wyborach ławników do sądów powszechnych.
Przewodniczący RM M .  Golasiński  powiedział,  że  uchwała  ta  i  sprawy z  nią  związane  były 
omawiane  na  wspólnym  posiedzeniu  Komisji.  Zostały  wniesione  poprawki  zgłoszone  podczas 
posiedzenia Komisji Rady. Poprosił również aby w projekcie regulaminu  ( w załączniku nr 1 do 
projektu uchwały) w pkt. 2 dopisać że głosowanie przeprowadza spośród wybranych „trzyosobowa„ 
komisja skrutacyjna.
 Radni  nie  wnieśli  żadnych  uwag  do  przedmiotowej  uchwały,  wobec  tego  przystąpiono  do 
głosowania.

Po rozpatrzeniu projektu uchwały  przystąpiono do głosowania.
Rada Miejska przyjęła czternastoma  głosami „za”, przy braku głosów „wstrzymujących się” 

i  braku głosów „przeciwnych” uchwałę w sprawie ustalenia regulaminu głosowania w 
wyborach ławników do sądów powszechnych.



Ad 9. Omówienie i przyjęcie  uchwały w sprawie wyboru ławników.
Radny Jan  Karkosiński  poprosił  aby zrobić  kilkuminutową przerwę  po to  aby radni  mogli  się 
zapoznać z danymi dotyczącymi poszczególnych kandydatów na ławników.
Przewodniczący  RM  M.  Golasiński  poinformował,  że   będzie  ogłoszona  krótka  przerwa  w 
momencie przygotowywania przez komisję skrutacyjną kart do głosowania.
a)  opinia Zespołu ds. zaopiniowania kandydatów na ławników;
Przewodniczący Zespołu ds. zaopiniowania kandydatów na ławników Radny Ryszard Szeleziński 
przedstawił ową opinię ( w załączeniu), informując, że w skład tego zespołu weszli:   Ryszard 
Szeleziński, Marek Golasiński, Jan Karkosiński i Wojciech Orzarzewski.  Zespół wypracował swoje 
stanowisko w dniu 20 września br. Prezes Sądu Okręgowego złożył zapotrzebowanie na 2 
ławników, natomiast Prezes Sądu Rejonowego na 4 w tym 1 do Wydziału Pracy i Ubezpieczeń 
Społecznych.  Z uwagi na brak kandydata spełniającego wymagania do Wydziału Pracy i 
Ubezpieczeń Społecznych ławnik ten nie będzie wybierany. Uprawnione grupy obywateli zgłosiło 
15 kandydatów.  Po przeanalizowaniu zgłoszeń, zespół stwierdził dotrzymanie terminu (tj. na dzień 
30 czerwca), przez wszystkich zgłoszonych. Wszystkie zgłoszenia spełniają wymogi , o których 
mowa w art. 162 § 2–5 ustawy. Zasięgnięto również o kandydatach informacji policyjnej, nakazanej 
ustawą. Komendant Wojewódzki Policji ujawnił, że trzech kandydatów popełniło wykroczenia 
ukarane mandatami. Zespół jednak uznał, że również te kandydatury zostaną przedstawione 
radnym, którzy mogą uwzględnić ten fakt w indywidualnym głosowaniu.

b) powołanie Komisji Skrutacyjnej;
Przewodniczący RM M. Golasiński poprosił o zgłaszanie kandydatur do Komisji Skrutacyjnej i jako 
pierwszy zaproponował Radną Gizelę Gliszczyńską, która wyraziła zgodę. Następnie Radny 
Wojciech Kołowski zaproponował Radnego Piotra Jaroszewskiego, który również wyraził zgodę i 
Radny Jan Karkosiński zaproponował Radnego Grzegorza Koźmińskiego , który także wyraził 
zgodę. 

Więcej zgłoszeń nie było.

Przewodniczący RM M. Golasiński przystąpił  doo przegłosowanie Składu Komisji Skrutacyjnej 
powołanej dla przeprowadzenia wyborów na ławników.

 Przystąpiono do głosowania.

Rada Miejska przyjęła jednogłośnie skład Komisji Skrutacyjnej , w skład  której weszli:
- Radna Gizela Gliszczyńska;

- Radny Piotr Jaroszewski;

- Radny Grzegorz Koźmiński.

Wobec tego Przewodniczący RM M. Golasiński zaproponował 5 minutową przerwę, w trakcie 
której Komisja Skrutacyjna przygotuje i karty do głosowania. A następnie Przewodniczący Komisji 
przeprowadzi wybory zgodnie z przyjętym regulaminem.

c) wybór ławników do Sądu Okręgowego;
Po przygotowaniu  kart do głosowania i rozdaniu przystąpiono do głosowania. Po głosowaniu 
Przewodniczący Komisji kolejno wyczytywał według listy obecności radnych, którzy wrzucali do 
urny karty do głosowania. Po przeprowadzeniu głosowania Komisja sporządziła protokół z 
ustalenia wyników głosowania i Przewodniczący odczytał protokół  ( w załączeniu) stwierdzając, że 
ławnikami  do Sądu Okręgowego zostały następujące osoby: Pani Barbara Zofia Ochmańska 
(głosów 10) i Pani Halina Drzewiecka (głosów 7).

d) wybór ławników do Sądu Rejonowego;



Po przygotowaniu  kart do głosowania i rozdaniu przystąpiono do głosowania. Po oddaniu głosów, 
Przewodniczący Komisji kolejno wyczytywał według listy obecności radnych, którzy wrzucali do 
urny karty do głosowania. Po przeprowadzeniu głosowania Komisja sporządziła protokół. 
Przewodniczący odczytał go( w załączeniu) stwierdzając, że ławnikami  do Sądu Rejonowego we 
Włocławku III Wydziału Rodzinnego i Nieletnich  zostały następujące osoby: Pan Zbigniew Antonii 
Bacciarelli (głosów 10), Pan Marek Przybysz ( głosów 9) i Pani Daromiła Ewa Baranowska 
( głosów 8).

e) przyjęcie uchwały w sprawie wyboru ławników.

Po przeprowadzeniu głosowania   przystąpiono do przyjęcia uchwały.
Rada Miejska przyjęła czternastoma  głosami „za”, przy braku głosów „wstrzymujących się” 

i  braku głosów „przeciwnych” uchwałę w sprawie wyboru ławników.

Ad 10. Omówienie i przyjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia wzorów 
formularzy informacji i deklaracji podatkowych. 
 Z uwagi na fakt omówienia projektu tej uchwały na wspólnym posiedzeniu Komisji Rady Miejskiej 
,  radni  nie  wnieśli  żadnych  uwag  do  przedmiotowej  uchwały,  wobec  tego  przystąpiono  do 
głosowania.

Po rozpatrzeniu projektu uchwały  przystąpiono do głosowania.
Rada Miejska przyjęła czternastoma głosami „za”,przy braku głosów „wstrzymujących się” 
i  braku głosów „przeciwnych” uchwałę zmieniającej uchwałę zmieniającą uchwałę w sprawie 

określenia wzorów formularzy informacji i deklaracji podatkowych. 

Ad 11. Omówienie i przyjęcie uchwały zmieniającej Uchwałę Nr X/78/11 Rady Miejskiej”
Projekt uchwały przedstawił Burmistrz W. Zawidzki wskazując, że  podjęcie w/w uchwały wynika z 
potrzeby  rozwiązania   problemu  dotyczącego  podpisania  porozumienia  w  sprawie  ponownego 
uruchomienia linii 11. Przygotowany jest projekt porozumienie ale ostateczna treść wymaga jeszcze 
doprecyzowania. Są jeszcze robione korekty linii po to, żeby uwzględnić  aspekty ekonomiczne, 
chociaż to i tak dopiero po miesiącu będzie wiadomo czy jest to linia ekonomiczna czy nie. Na jutro 
jesteśmy umówieni  z  Z-cą Prezydenta Włocławka na dopracowanie porozumienia,  chociażby w 
punkcie dotyczącym okresu wypowiedzenia porozumienia. Zaproponujemy aby umowę można było 
wypowiedzieć z zachowaniem dwumiesięcznego okresu wypowiedzenia. Trzeba będzie reagować 
jeżeli się okaże, że linia ta jest nie ekonomiczna . Jeżeli by się udało podpisać porozumienie jutro to 
„11” ruszyła by 30 października br. 
Radny R.  Szeleziński  zapytał  czy ta  trasa  linii  11  będzie  przebiegać   tak  jaka  była  wcześniej 
proponowana? Dodał, że z wypowiedzi Prezydenta Włocławska wynika, że miał on uwagę do tej 
uchwały, że porozumienie będzie zawarte z MPK a nie Prezydentem.
Burmistrz W. Zawidzki przekazał, że we wcześniejszej uchwale był jasny zapis , że porozumienie 
dotyczy zawarcia porozumienia z gminą Miasto Włocławek, natomiast  MPK by obsługiwało tę 
linię. W wyniku konsultacji treści tej uchwały z Prezydentem Włocławka doszliśmy do wniosku, że 
doprecyzujmy  tę uchwałę,  w której dopisaliśmy jako „powierzenie zadania”. Chcemy po prostu 
temat  ten  zakończyć  i  podpisać  to  porozumienie.  Po  podpisaniu  porozumienia  stosowaną 
informację przekażemy lokalnym mediom. Burmistrz dodał  , że zmniejszona została liczba kursów.

 Radny J. Karkosiński poprosił o wyjaśnienie czy  uchwała poprzednia, która była uchwalona jest 
złą uchwałą czy dobrą? Dodał również , że na komisji prosił o sprostowanie tego i wyjaśnienie na 
łamach gazety.
Burmistrz W. Zawidzki odpowiedział, że na razie nie chcemy tego nagłaśniać, bo to było by takie 
wytykanie kto ma racje a kto nie. Ta uchwała jest dla nas prawidłowa. Jednakże , jak już wcześniej  



podnosił doprecyzowano jej treść,  co pozwoli na podpisanie porozumienia i uruchomienie linii 11. 
Nie uznajemy naszej uchwały za złą, ona nie została zakwestionowana przez nadzór prawny.

Przewodniczący  RM.  Marek  Golasiński   dodał,  że  uznając  za  najważniejsze  podpisanie 
porozumienia  odstąpił  od  polemiki  w   sprawie  ważności  uchwały  za  pośrednictwem mediów. 
Najważniejsze  jest aby jak najszybciej zakończyć wszelkie negocjacje Burmistrza z Prezydentem 
Włocławka  i   podpisać  porozumienie.  Drugim  ważnym  aspektem  jest  kwestia   wysokości 
finansowania  tego  przedsięwzięcia.   Przewodniczący  podziela  pogląd  co  do  skrócenia  okresu 
wypowiedzenia  umowy.   Należy na bieżąco monitorować funkcjonowanie   linii.  Po pierwszym 
miesiącu będzie wiadomo jakie będą rzeczywiste koszty utrzymania linii Nr „11”.
Burmistrz W. Zawidzki dodał, że może być tak, że jeżeli linia ta okaże się nie ekonomiczna, to 
może nawet trzeba będzie wprowadzać zmiany co do trasy i  częstotliwości  kursów, ale o tym 
będziemy informować na bieżąco.

Po rozpatrzeniu projektu uchwały  przystąpiono do głosowania.
Rada Miejska przyjęła trzynastoma głosami „za”, (przy jednym głosie „wstrzymującym się) 
i  braku głosów „przeciwnych” uchwałę  zmieniającą  Uchwałę Nr X/78/11 Rady Miejskiej”

Ad 12. Interpelacje i zapytania.
Radny R. Szeleziński zapytał czy został sprzedany ten lokal, który wcześniej miał być przeznaczony 
dla Policji?
Burmistrz W. Zawidzki odpowiedział, że nie został jeszcze sprzedany.
Radny R. Szeleziński dodał, że może wystarczy zmniejszyć koszty.
Burmistrz W. Zawidzki poinformował, że byli chętni na wykup tego lokalu ale tylko parteru a my 
dajemy pod sprzedaż parter z piętrem. W tej chwili realizowane jest podłączenie gazu. Były również 
rozmowy z Dyrekcją Gazowni o podłączenie gazu do strefy gospodarczej Machnacz – Pikutkowo, 
Są  zainteresowani  podłączeniem gazu   na  ul.  Traugutta  a  głównie  do  tego  nowo budowanego 
obiektu na stadionie. W odpowiedzi poinformowali,  że muszą zdobyć trochę odbiorców i dadzą 
konkretną odpowiedź na koniec roku. Dobrze by było,  żeby mieszkańcy bloków przy stadionie 
dołączyli się do tego. 
Radny J. Karkosiński zapytał czy były rozmowy w tym temacie ze spółdzielnią  i wspólnotami?
Burmistrz  W.  Zawidzki  odpowiedział,  że  nie  było  rozmów  bo   to  indywidualni  odbiorcy  są 
zainteresowani.  Burmistrz  dodał,  że  rozmawiał  z  Dyrekcją  o tym budynku po gazowni na Al. 
Łokietka i w tym przypadku musi zostać przeprowadzony przetarg. 
Radny J. Barański poruszył temat Pana Hermana mieszkańca Wieńca , który nadal zwozi odpady , 
śmieci i zanieczyszcza teren, w związku z tym zapytał czy nie można go jakoś powstrzymać?
Burmistrz W. Zawidzki  powiedział, że jeszcze raz zwróci się do wszystkich służb o interwencję w 
tej sprawie.
Radny Mariusz Czyżniejewski ponowił wniosek, który zgłaszał na wspólnym posiedzeniu komisji, 
który dotyczył posiedzenia Komisji  ds. oświaty w celu sprawdzenia jak odbywają się zajęcia w 
Przedszkolu Publicznym Nr 1 w Brześciu Kujawskim.
Przewodniczący RM M. Golasiński potwierdził, że niebawem zorganizuje się to posiedzenie.
Radny J. Karkosiński poruszył temat dziur na drodze do Witoldowa, które nie zostały naprawione. 
Zapytał jeszcze czy gmina będzie musiała zapłacić 400.000,- za ten lokal, który był przeznaczony 
dla policji?
Burmistrz  W.  Zawidzki  odpowiedział,jeżeli  byśmy chcieli  przejąć  my ten  lokal  to   wcześniej 
wpłacone było 360.000,- a lokale te kształtują się na ok 600.000,-. to trzeba by było tą różnicę 
dopłacić, ale my chcemy te pieniądze odzyskać i dlatego chcemy sprzedać.
Radny J. Barański zapytał czy w naszej gminie nie ma problemu z wypłacaniem podwyżek dla 
nauczycieli?
Pani Skarbnik J. Wojtczak poinformowała, że podwyżki dla nauczycieli  te proponowane 7% od 



września  zostało  zabezpieczone,  na  ten  rok  są  zabezpieczone  i  zgodnie  z  harmonogramem 
uwzględnione. 
Radny Grzegorz Koźmiński  zapytał  o  pojemniki  do segregacji  odpadów, które są  w zapasie  w 
Urzędzie Ochrony Środowiska  czy nie można byłoby ich wziąć i ustawić w miejscach, gdzie jest 
potrzeba i ludzi przyzwyczajać do tej segregacji?
Burmistrz W. Zawidzki poinformował, że w najbliższych dniach będzie spotkanie gmin Powiatu 
Włocławskiego na temat opracowania nowego systemu obsługi śmieciowej.  Na dzień dzisiejszy nie 
ma sensu rozpoczynania czegoś co za kilka miesięcy będzie działać w całkiem inny sposób. Co do 
przejęcia tych pojemników, to jeżeli będzie taka możliwość to skorzystamy.
Ad 13. Wolne wnioski.
Brak wolnych wniosków.
Ad 14. Zakończenie obrad XI Sesji VI Kadencji Rady Miejskiej w Brześciu Kujawskim.
Przewodniczący RM Marek  Golasiński podziękował wszystkim za przybycie i zakończył obrady 
XI Sesji VI Kadencji Rady Miejskiej w Brześciu Kujawskim.

Protokół sporządziła:
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